
PROTOKÓŁ Nr XXXIII/13
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

28 listopada 2013 roku 
o godz. 9.00  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

===================================================================
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, 
• sołtysi wsi,
• przedstawiciel Zarządu Osiedla Bojanowo,
• przedstawiciele lokalnej prasy.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia  sesji  dokonał   przewodniczący Rady Miejskiej  w Bojanowie pan Maciej
Jagodziński,  po  czym   stwierdził,  iż  na  ustawowy  15  –  osobowy  skład  Rady  w  sesji
uczestniczy  10  radnych  jest  zatem  ona  władna  obradować  i  podejmować  prawomocne
uchwały. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
Przewodniczący  obrad  zapytał  czy  do  przedstawionego  przy  zawiadomieniach  porządku
obrad są wnioski. 
Wniosków nie było w związku z powyższym porządek XXXIII sesji przedstawia się 
następująco:

1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przedstawienie porządku obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej.
3.Przyjęcie protokółu Nr XXXII/13 z dnia 30 października 2013 roku.
4.Zapytania radnych.
5.Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie
międzysesyjnym.
6.Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  i  o  wydanych
zarządzeniach.
7.Podjęcie uchwał w sprawie:

1) wniesienia przez Gminę Bojanowo wkładów do Miejskiego Zakładu Oczyszczania
Sp. z o.o. z siedzibą w Lesznie,

2) zmian uchwały budżetowej na 2013 rok.

8. Odpowiedzi na zapytania radnych.
9. Wolne głosy i wnioski.
10. Zakończenie.

Do pkt.3.Przyjęcie protokółu Nr XXXII/13 z dnia 30 października 2013 roku.

Przewodniczący obradom poinformował, iż do protokołu Nr XXXII/13 Rady 
Miejskiej w Bojanowie z dnia 30października 2013 roku nie wpłynęły uwagi pisemne i ustne, 
w związku z powyższym protokół przyjęto bez odczytywania. Za przyjęciem protokołu 
głosowali wszyscy radni – 10 „za” (nieobecni radni: Halina Lis, Dariusz Sikora, Maciej 
Kazior (spóźniony 9.10), Marcin Mróz (spóźniony 9.10 ), Stanisław Tomiczak (spóźniony 
9.05).
Protokół Nr XXXII/13 z sesji, która odbyła się w dniu 30 października 2013 roku przyjęto 
bez odczytywania. 
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Do pkt. 4 Zapytania radnych.

Jako pierwszy pytanie zadał radny Zygmunt Maćkowiak, którego interesowała kwestia
związana z dzierżawą terenów użytkowanych przez koła łowieckie. Czy należność za 
użytkowanie gruntów jest uiszczana i na jakiej podstawie.

Głos na sesji zabrał również  radny Jarosław Bartkowiak, który zapytał  cyt. „czy na 
użytkowanie gruntu pod planowane boisko w Golinie Wielkiej był przetarg i na jakich odbyło
się to zasadach?”. 

Do pkt. 5 .Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych
w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady Maciej zapoznał uczestników sesji z reprezentacją w okresie 
międzysesyjnym. Pytań nie było. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu.

Do pkt.  6  Informacja  Burmistrza  Bojanowa o  pracy  w okresie  międzysesyjnym i  o
wydanych zarządzeniach.

Burmistrz przedstawił Zarządzenia jakie zostały podjęte od ostatniej sesji Rady Miejskiej tj. 
od dnia 30 października  2013 roku:

1. Zarządzenie Nr 258/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 4 listopada 2013 r. w sprawie 
powołania komisji przetargowej na dzierżawę nieruchomości położonej w Bojanowie 
przy ulicy Dworcowej 7,

2. Zarządzenie Nr 259/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 5 listopada 2013 r. w sprawie 
powołania komisji przetargowej na sprzedaż nieruchomości położonej w Bojanowie 
oznaczonej jako działka ew. nr 17,

3. Zarządzenie Nr 260/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 5 listopada 2013 r. w sprawie 
zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz 
innych zadań zleconych gminie ustawami na 2013 rok,

4. Zarządzenie Nr 261/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 15 listopada 2013 r. w sprawie 
przyjęcia projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo,

5. Zarządzenie Nr 262/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 15 listopada 2013 r. w sprawie 
przyjęcia projektu uchwały budżetowej na 2014 rok,

6. Zarządzenie Nr 263/13 Burmistrza Bojanowa z dnia 18 listopada 2013 r. w sprawie 
powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenia 
zamówienia publicznego oraz określenia organizacji, składu  trybu pracy oraz zakresu
obowiązków członków komisji.

Burmistrz Bojanowa pan Józef Zuter przedstawił uczestnikom sesji reprezentację w okresie 
międzysesyjnym. Pytań nie było. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.
W uzupełnieniu informacji Burmistrz poinformował, iż spotkał się z panem Pawłem 
Kattnerem w sprawie dotyczącej drogi S5. Pan Kattner sugerując się wnioskami Gminy 
Bojanowo poinformował, iż zostanie położony dywanik asfaltowy na wysokości DPS 
Pakówka. Omówiono również zimowe utrzymanie wiaduktu,; drogę  należy oznakować, 
postawić słupki oraz zadbać o jej użytkowanie w okresie zimy. 
Przed zimą zostaną również połatane dziury na drogach, aby nie stanowiły problemu dla 
korzystających z nich kierowców.
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Sołtys Pakówki pan Edward Gurdak zapytał czy łuk (do Pakówki) zostanie 
poprawiony.
Burmistrz wyjaśnił zainteresowanemu, iż po konsultacjach z osobami kompetentnymi w tym 
zakresie – między innymi z panem Pawłem Kattnerem – kierownikiem projektu z ramienia 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad – stwierdzono, iż są to wymagalne 
parametry (12m) co jest zgodne z obowiązującymi przepisami.
Więcej pytań nie było, w związku  z powyższym przystąpiono do realizacji kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
1)   wniesienia przez Gminę Bojanowo wkładów do Miejskiego Zakładu Oczyszczania  
Sp. z o.o. z siedzibą w Lesznie,

Pytań do przedmiotowego projektu uchwały nie było. Przewodniczący obradom, pan 
Maciej Jagodziński odczytał treść i uchwały i przystąpił do głosowania. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 12 „za” ( nieobecni radni: 
Halina Lis, Marcin Mróz i Dariusz Sikora).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 listopada  2013 roku w sprawie wniesienia
przez Gminę Bojanowo wkładów do Miejskiego Zakładu Oczyszczania Sp. z o.o. z siedzibą w
Lesznie, stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
2) zmian uchwały budżetowej na 2013 rok.

Pani Skarbnik Mirosława Zamelska przedstawiła zmiany jakie zostały wprowadzone 
do budżetu gminy. Wszyscy Państwo radni otrzymali materiały gdzie powyższe zmiany 
wprowadzono. 
Do przedstawionego przez Panią skarbnik materiału uwag nie wniesiono, w związku z 
powyższym po odczytaniu przez Przewodniczącego obradom tekstu projektu uchwały 
przystąpiono do głosowani.
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni = 12 „za” (nieobecni radni: 
Halina Lis, Marcin Mróz i Dariusz Sikora).
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Do pkt.8 Odpowiedzi na zapytania radnych:

Radnemu Zygmuntowi Maćkowiakowi, Burmistrz wyjaśnił, iż koła łowiecki 
korzystające  z naszego terenu płacą tzw. „tenutę dzierżawną” za tereny łowieckie.
Jak wyjaśnił  pan Burmistrz nie jest to podatek ustalony przez Gminę ale wyliczony przez 
Nadleśnictwo.

Radnemu Jarosławowi Bartkowiakowi, Burmistrz wyjaśnił, iż teren na którym 
znajduje się grunt pod boisko w Golinie Wielkiej należy do HZZ „Żołędnica”. 
Gmina nie ma wpływu na to komu przedmiotowy grunt jest dzierżawiony,. Do dnia 
dzisiejszego nie ma uregulowań prawnych i protokołu przekazania w/w gruntu na rzecz 
Gminy.

Do pkt. 9 Wolne głosy i wnioski.
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Sołtys Pakówki pan Edward Gurdak odczytał „Oświadczenie sołtysa wsi Pakówka w 
związku z odbytym zebraniem wiejskim w dniu 25.11.2013  r. Kserokopia oświadczenia 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.
Sprawa dotyczy dofinansowania budowy chodnika we wsi Pakówka. 
Sołtys Gurdak zapoznał również Wysoką Radę oraz uczestników sesji z korzyściami, jakie 
wieś uzyska w związku z budowa chodnika.
W związku z powyższym wniesiono prośbę o rozpatrzenie nowego wniosku.

Przewodniczący obradom zaproponował, aby wniosek sołtysa Pakówki rozpatrzyć na 
posiedzeniu Komisji Stałych (bezpośrednio po sesji) gdyż będzie rozpatrywany projekt 
budżetu na 2014 rok.

Radny Leszek Janowicz podjął temat zanieczyszczania środowiska na terenie miasta 
Bojanowa. W godzinach popołudniowych panuje typowo „angielski smog”. Zaproponował, 
aby w kolejnym budżecie zaplanować środki na ogrzewania gazowe, olejowe bądź 
elektryczne. Rany Janowicz zawnioskował o przeznaczenie  cyt. „jakiegoś procenta” budżetu 
na ten cel.
Bez zachęty finansowej społeczeństwo nie przejdzie na nowy system. Zdaniem radnego jest 
to lokata na przyszłość.
(radna Ewa Szczepaniak opuściła obrady o godz. 9.10).

Radny pan Jarosław Bartkowiak zapytał o drogę krajową 5. Czy przejmie ją 
województwo czy przejdzie w administrację gmin.
Burmistrz poinformował zainteresowanego, iż w obecnej chwili została przygotowana ustawa
dotycząca przedmiotowej kwestii, jednakże Prezydent RP do dnia dzisiejszego ustawy nie 
podpisał. Sprawa trafiła do Trybunału Konstytucyjnego czekając na rozstrzygnięcie. Jaki 
będzie finał tej sprawy nie wiadomo.

Na propozycję dotyczącą dopłat do zmiany centralnego ogrzewania wypowiedział się 
Burmistrz Bojanowa pan Józef Zuter. Pomysł godny uwagi, lecz ze względu na wysokie 
koszty ogrzewania (np. gazowego) trudny de realizacji. Wielu mieszkańców naszej Gminy 
posiada ogrzewanie dwufunkcyjne – węglowo – gazowe, lecz ze względu na bardzo wysoką 
cenę gazu korzysta wyłącznie z ogrzewania węglowego.
Sołtys Wydartowa I pani Wieńczysława Barteczka zapytała o możliwość zgazyfikowania 
miejsc w Gminie, które nie posiadają gazu.
Gdyby mieszkańcy Goliny Wielkiej zadeklarowali chęć przyłączenia do sieci gazowej,  
istniałaby szansa aby mieszkańcy Golinki oraz firma SALUS również posiadali gaz.
Burmistrz Bojanowa wyraził opinię dotyczącą świadczenia usług prze PGNiG. Kaloryczność 
gazu jest bardzo mała. Większości osób nie stać na korzystanie z tego typu ogrzewania.
Radny Jan Kubis, poinformował, iż koszt przyłącza wynosi ok. 4.500,- zł (projekt, instalacja, 
materiał).
Więcej pytań nie było.

Do pkt. 10 Zakończenie.
W związku z wyczerpaniem proponowanego porządku obrad, Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Bojanowie, Maciej Jagodziński dziękując wszystkim za przybycie zamknął 
XXXIII sesję.

Protokolant: Przewodniczący Rady
Beata Sikora (-) Maciej Jagodziński
inspektor
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